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Pitanje upućeno ministru finansija i trezora BiH – „Zbog čega Zakon o Budžetu institucija 

BiH za 2011. godinu nije dostavljen Predsjedništvu BiH i kako u ovom trenutku stoje stvari s 

finansiranjem institucija BiH? Molim usmeni odgovor na današnjoj sjednici.“ (ministar 

finansija i trezora BiH Dragan Vrankić dao je odgovor na sjednici) 

 


